
 
 

 Protokoll fört vid MMV styrelsemöte 2023-10-16 
 Plats: MMK lokal  

 Närvarande: 

 Jan Thörnqvist (ordf), Hans Tornerhjelm, Nils-Olof Friberg,      

          Lars Lundell (sekr), Joakim Berg, Gunnar Törnqvist.  

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll är justerade. 

Godkändes och lades till handlingarna. 

 

3. Val av sekreterare och justerare 

Till sekreterare valdes ordinarie och till att  

justera dagens protokoll utsågs Hans Tornerhjelm. 

 

4. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

5. Kommande verksamhet  

5a, Lunchkonsert i Sparresalen 23-10-27 kl 12.10. 

      Nils-Olof Friberg och Gunnar Törnqvist säljer CD.  

 

5b, Konsert i Sparresalen 23-11-23 kl 19.00 med fikaservering och försäljning av CD i  

      pausen genom Hans Tornerhjelm, Jan Thörnqvist, Gunnar Törnqvist och Nils-Olof  

      Friberg försorg. 

 

5c, Ansökan om stipendium.  Joakim Berg lägger fram ansökningsblanketter till  

      orkestern. Av informationsunderlaget skall framgå att stipendiaten redovisar hur  

      stipendiet nyttjats. Redovisning kan lämpligen ske vid ett årsmöte.  

 

5d, Julkonsert för kommunanställda i konserthuset 23-12-18.  

      Jan Thörnqvist, Hans Tornerhjelm, Gunnar Törnqvist, Nils-Olof Friberg och  

      Lars Lundell deltar för utdelning av programblad, försäljning av CD mm.   

       

5e, Vänföreningens julkonsert i konserthuset 23-12-19. 

      Hans Tornerhjelm, Gunnar Törnqvist, Nils-Olof Friberg och Lars Lundell deltar  

      för utdelning av programblad, försäljning av CD mm.   

 

 

6. Ekonomi och medlemsutveckling 

Föreningens ekonomi är fortsatt god.  

Ekonomirapporten visar: 

Arbetande kapital: 96 066:- 

Sparkapital: 142 058:- 

Fonderat kapital: 323 240:- anskaffningsvärde 

                            355 921:- marknadsvärde 



 
 

Portot för utskick av Reveljen är fortsatt en stor kostnad.  

Idag skickas februarinumret av Reveljen ut med kuvert och septembernumret utan 

kuvert. Då posten ändrat sina rutiner kan den varianten av utskick utan kuvert ej längre 

genomföras. Det går att skicka utan kuvert men då kommer vi inte att få retur till oss 

de exemplar där mottagen ändrat adressen och vi blir således inte medvetna om 

adressändringen.  

Idén med att börja med digitala medlemskort har varit att skicka båda numren av 

Reveljen utan kuvert för att få ned kostnaderna för portot. 

Kassören och Joakim Berg återkommer med förslag till åtgärder.  

 

 

Medlemsutvecklingen per 23-10-13: 

Antalet registrerade medlemmar:      1919 

Betalda medlemsavgifter:                 1547 

Nyrekryteringar under 2023:                64 

Utträdda medlemmar under 2023:        52 

Avlidna medlemmar under 2023:         44 

 

Kassören och Joakim Berg har granskat olika digitala medlemshanteringsprogram. 

Joakim Berg har varit i kontakt med Positionett och framfört styrelsens önskemål men 

har ej erhållit svar ännu. 

 

Uppmaningen till medlemmarna att inkomma med epostadresser har inneburit att vi 

har epostadress till 1018 medlemmar som betalt medlemsavgift, vilket är en ökning 

med 66% jämfört med tidigare. 

 

Kassören uppdrogs att kontakta medlemmar som ej betalt medlemsavgift för året.  

 

 

7. Rapporter 

7a, Erfarenheter från Vasaskjulkonserterna. 

      Strukturen i inpasseringslistorna bör ses över för att underlätta och  

      påskynda inpasseringen.    

      Avtransporten med bussarna efter konserten bör styras upp så att besökarna står i  

      fållor och inväntar ombordstigning.  

       

7b, Rapporter från: 

      Strategigruppen: Utformning av skrivelse angående tattoo pågår. 

      Medlemsvärvningsgruppen: Förslag till uppdaterad folder i PR-kit skickas ut   

      till delar av styrelsen av Joakim Berg.  

      Fikagruppen: Serveringen 09-27 fungerade bra. Planeringen för 11-23 pågår. 

 

7c, Daniel Breimert återkommer angående tillhandahållande av PR-artiklar och CD i  

      Amiralitetskyrkan. 

 

7d, Joakim Berg har återredovisat till sponsorerna för Hymn for Baltic Sea och  

      kommer att informera dem ytterligare om verket. 



 
 

 

8. Till styrelsen inkomna ärenden 

Förslag/erbjudande har inkommit från Leifh Stenholm angående att MMV ges 

möjlighet till försäljning av boken ”Örlogsstaden Karlskrona – betraktelse av ett 

levande världsarv”.   

 

Styrelsens beslut blev att försäljning av böcker som ej ges ut av MMV inte är en 

uppgift för föreningen.  

Ordförande kontaktar Leifh Stenholm och ger förslaget att nästa nummer av Reveljen 

innehåller en annons för boken mot att vi tillåts lägga in ett informationsblad om 

MMV i böckerna.  

     
 

9. Övriga ärenden 

9a, Förslag till lämpliga artiklar att sända till nya medlemmar diskuterades. Förslag  

      angående tygkasse med tryck, reflexband, nyckelring, DVD, CD mm framfördes.  

      Hans Tornerhjelm återkommer med förslag till artiklar.   

 

9b, Förslag framfördes att införskaffa en långärmad, V-ringad tröja med MMV  

      emblem att bäras i samband med t ex deltagande vid konserter samt att anskaffa  

      ”roll-ups” att användas vid försäljning av PR-artiklar.  

      Hans Tornerhjelm återkommer med förslag angående tröja och Joakim Berg  

      angående ”roll-ups”.  

 

 

10. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte sker 23-12-11 kl 17.00 i ordinarie lokal med efterföljande middag 

på restaurang. 
 
 

11. Mötet avslutas 

Ordförande avslutade och tackade för ett väl genomfört möte. 

 

 

Lars Lundell                                                Hans Tornerhjelm 

Sekreterare                                                   Justerare 

 

 

 

Jan Thörnqvist 

Ordförande 


